

**Project Leader / Senior Mechanical Engineer**

## **Markus Burkhardt**



Markus is a project leader and senior mechanical engineer with more than 36 years of experience in the power plant business. As project manager in the power generation and new build business he has worldwide experience of more than 20 years, mainly comprising the accomplishment of piping projects in all aspects of rehabilitation, life-time extension and upgrade planning. He has been responsible for the processing of a number of piping projects and gained profound experience with all different kind and sizes of power plants, including lignite, hard coal and gas as well as supercritical and ultra-supercritical plants. Furthermore, Markus is well familiar with conducting owners engineering disciplines, tender processes and working in multidisciplinary international teams, through either multi contracts or EPC.

## **What gives you most satisfaction in your work?**

Being part of a project team with the common aim to achieve a positive result for you. It is always a pleasure to see what humans are able to build up.

## **Why did you choose RWE TI?**

I'm very proud to be a part of RWE TI because of its path of success. The history of RWE and their tremendous experiences in operating of large-scaled power plants motivates me every day to create an ongoing bright future.

## **“Our aim is your success”**

### **What it means to me:**

For me it is always important to have a goal, so wasting time and thus accompanying a loss of efficiency is not my thing. I am always trying to provide my capabilities as effective as possible to your satisfaction.

**Project Leader / Senior Mechanical Engineer**

## **Markus Burkhardt**



Markus Burkhardt ist Projektleiter und leitender Maschinenbauingenieur mit über 36 Jahren Berufserfahrung im Kraftwerksgeschäft. Als Projektleiter im Erzeugungs- und Neubaugeschäft ist er seit mehr als 20 Jahren weltweit tätig, insbesondere in der Abwicklung von Rohrleitungsprojekten (Modernisierung, Lebensdauererlängerung und Nachrüstungsplanung). Er war verantwortlich für die Abwicklung einer Reihe von Rohrleitungsprojekten und sammelte Erfahrung mit unterschiedlichen Kraftwerkstypen und -größen, u. a. mit Braunkohle-, Steinkohle- und Gaskraftwerken sowie mit überkritischen und ultra-überkritischen Kraftwerken.

Zudem hat Markus Burkhardt Erfahrung mit Bauherrenleistungen und ist mit Ausschreibungsverfahren sowie mit der Arbeit in fachübergreifenden internationalen Teams im Rahmen von Einzel- oder EPC-Verträgen vertraut.

## **Was gefällt Ihnen an Ihrer Arbeit besonders gut?**

Teil eines Projektteams zu sein, in dem alle Mitglieder das gemeinsame Ziel verfolgen, ein positives Ergebnis für Sie zu erzielen. Es ist immer wieder faszinierend zu sehen, zu welchen Leistungen wir Menschen in der Lage sind.

## **Warum haben Sie sich für RWE TI entschieden?**

Ich bin sehr stolz, Teil von RWE TI zu sein, insbesondere aufgrund der Erfolgsgeschichte des Unternehmens. Die Geschichte und der enorme Erfahrungsschatz des Unternehmens im Betrieb von Großkraftwerken motiviert mich täglich aufs Neue, eine erfolgreiche Zukunft zu gestalten.

## **„Unser Ziel ist Ihr Erfolg!“**

### **Diese Botschaft bedeutet für mich:**

Ein Ziel zu haben, ist für mich sehr wichtig. Zeitverschwendung und Effizienzverlust will ich tunlichst vermeiden. Ich versuche meine Fähigkeiten immer so effektiv wie möglich einzusetzen und Ihre Erwartungen zu erfüllen